

## 卫理公会以萨迦守望者 06-12/07/2023

七月第二个星期的祷告事项

### A. 家庭/个人

1. 为着个人喜爱圣经来祷告。祈求上帝帮助我们每日有阅读圣经的习惯，使我们喜爱和昼夜思想神的话，让神的话常在心里，成为生活的准绳，使我们活出圣洁的生命。祈求圣灵藉着圣经的话语常常充满我们，使我们凡事都靠着上帝而行，不受罪的捆绑，过得胜试探，合神心意的生活。
2. 为着家庭祷告。祈求阿爸父继续成为我们的一家之主来教导真理，透过爱的真谛引导我们与家人建立相亲相爱的关系。求上帝的爱常常浇灌在我们心里，使我们愿意甘心乐意和主动爱人，透过爱的语言（爱心礼物、肯定言词、服务行动、精心时刻和肢体接触）来表达对家人的爱。

### B. 教会

1. 为教会的社会关怀事工祷告。祈求上帝赐教会有足够的爱心和资源，给他们灵巧像蛇、驯良像鸽子般的能力来展开此事工。求主激励教会勇敢走出四面墙，带着圣灵的光辉进入社会。愿耶稣的爱常藉着教会的关怀事工进入社会，安慰和关心有需要的人，传扬耶稣基督的爱。
2. 为教会的布道事工祷告。祈求上帝透过圣灵感动和带领教会专注布道事工，使教会持续委身，忠心传扬基督，为主得着失散的灵魂。求神继续带领教会成为积极传福音的教会，不但熟悉圣经话语，而且愿意积极接受装备，常常向人述说福音，并且以生命影响生命，扩展基督的国度。

### C. 国家

1. 登嘉楼州甘马挽县发生一家 10 人河边野餐被山洪冲走案，目前 8 死 2 失踪。求主安慰和刚强罹难者家属难过的心。祈求上帝赐适合的天气让搜救队伍能够进行搜救工作。求主藉着此事件警惕当局和地方议会树立警告牌示，宣导当地人在雨后避免在河边野餐，保护自己的安全。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/society/2023/07/03/577285>

2. 感谢上帝的怜悯，透过政府的爱心援助，愿意免费发放四千张商业驾驶执照，帮助 B40 低收入群体的人民减轻的负担，也借此舒缓巴士界长期缺乏巴士司机的现象。祈求上帝继续赐政府有爱心、能力和远见，并愿意聆听人民的心声，多方面帮助人民并提供惠民惠国的福利。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/07/03/577325>

### D. 国际

1. 法国南泰尔城市发生少年拒拦捡被警察枪杀案，引发法国主要城市发生暴动。求主赐宽恕和平安的意念给法国人退出暴动，选择以和平的方式表达，并放心交给执法单位来查明真相和秉性公义。求主赐智慧给政府来全面检讨警察使用枪支开枪的可行范围，杜绝警察滥用开枪的行为。

<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-66080242>

<https://www.sinchew.com.my/20230702/%E6%B3%95%E5%9B%BD%E6%9A%B4%E5%8A%A8%E5%A4%B1%E6%8E%A7%E6%83%B9%E6%B0%91%E6%80%A8-%E7%A7%BB%E6%B0%91%E5%90%8E%E8%A3%94%E5%96%8A%E5%81%9C%E7%97%9B%E6%89%B9%E6%84%9A%E8%A0%A2/>

2. 以色列以“击打恐怖主义”为由，对约旦河西岸北部杰宁地区发动大规模军事袭击。求主怜悯杰宁难区民约 1 万 4000 名平民，得到有关当局妥善的安顿，在安全地区躲避军事冲突。祈求上帝赐平安的意念给当地两方政府，愿意面对面商讨继续双方的安全协调，保障平民的安全。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/07/03/577330>

## The Methodist Issachar Watcher 06-12/07/2023

Prayer items 2nd week of July

### A. Family/Personal:

1. Pray for a love of the Bible. May God help us to have the habit of reading the Bible every day, so that we will learn to love God's words as we meditate on it day and night. May God's words be in our hearts and become our guide to holy living. Pray that the Holy Spirit will fill us with the words of the Bible, so that we rely on God in everything, we are not be bound by sin, and we live a life that overcomes temptations and conforms to God's heart.
2. Pray for the family. Pray that our Abba Father will continue to be the head of the household and teach us the truth. May God teach us the true meaning of love that will guide us to build a loving relationship with our family members. May God's love pour out within our hearts, so that we can love others willingly and actively, and express our love for our family members through the different love languages (i.e.: love gifts, words of affirmation, service actions, quality time and physical contact).

### B. Church:

1. Pray for the church's social concern ministry. Pray that God will give the church enough love and resources to carry out this work as shrewdly as snakes and as harmlessly as doves. May the Lord inspire the church to step bravely out of their four walls and enter into the society with the radiance of the Holy Spirit. May the love of Jesus enter the society through the church's social concerns ministry. Pray that we can comfort and care for those in need, and spread the love of Jesus Christ to all.
2. Pray for the missionary work of the church. Pray that God will inspire and lead the church to focus on evangelism through the Holy Spirit, so that the church will continue to commit itself to faithfully preaching Christ, and to win lost souls for the Lord. Pray that God will continue to lead the church to become a church that actively preaches the gospel. Pray that the church will not only be familiar with the words of the Bible, but also willing to actively receive equipping, to share the gospel, and to use their lives to affect the lives of others and expand the kingdom of Christ.

### C. Nation:

1. A family of 10 people who had a picnic by the river was washed away by flash floods in Kemaman, Terengganu. At present, 8 have been found dead and 2 others are missing. May the Lord comfort and strengthen the hearts of the victims' families. Pray for favorable weather for the search and rescue teams to carry out the search for the missing persons. May the Lord use this incident to alert the authorities and local councils to set up warning signs, and to advise locals to avoid having picnics by the river after the rain for their own safety.  
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/07/03/water-surge-tragedy-another-seven-bodies-recovered>
2. We give thanks to God for His mercy that through the government's assistance, 4,000 commercial driver's licenses were issued for free to people in the B40 low-income group as a way to lessen their financial burdens and to also relieve the problem of bus driver shortage in the bus industry. Pray that God will continue to give the government love, ability and foresight, and willingness to listen to the voices of the people, to help the people and to provide aid and assistance to the people and the country.

<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/07/03/govt-will-bear-vocational-licence-fees-for-4000-suitable-candidates-says-loke>

D. World:

1. A teenager was shot dead by the police in the city of Nanterre, France, triggering riots in several major French cities. May the Lord grant forgiveness and peace to the people of France. May they withdraw from the riots, choose to express themselves in a peaceful manner, and rest assured that the matter will be handed over to the law enforcement agencies who will investigate and uphold justice. Pray that the Lord will grant wisdom to the government to comprehensively review the policies around the use of firearms in law enforcement to prevent the police from indiscriminately shooting citizens.

<https://www.thestar.com.my/news/world/2023/06/30/france039s-macron-to-hold-new-crisis-meeting-after-third-night-of-riots>

2. Israel launched a large-scale military attack on the Jenin area in the northern West Bank on the grounds of "fighting terrorism". May the Lord have mercy on the approximately 14,000 civilians residing in the civilian camp at the Jenin refugee area. Pray that they will be properly re-settled by the relevant authorities, and that they will be placed in safe areas, away from military conflicts. Pray for God to grant peace to the two governments. May they be willing to come face-to-face to discuss continuing the security coordination between both parties so that the safety of civilians can be ensured.

<https://www.bbc.com/news/world-middle-east-6608329582>

Pengawal Isakhar Methodist 06-12/07/2023

Doa minggu kedua Julai

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Doa untuk peribadi. Doa agar Tuhan membantu kita dapat membiasakan diri membaca Alkitab setiap hari supaya terus mengasihi dan merenungkan firman Tuhan siang dan malam. Dengan itu, firman Tuhan sentiasa menjadi pedoman kehidupan kita dan mendorong kita kekal kesucian dalam hidup. Doa agar kuasa Roh Kudus melimpahi kita, sentiasa bergantung kepada Tuhan dalam segala hal, tidak terikat oleh dosa, mengatasi godaan dan memenuhi hati Tuhan.
2. Doa untuk keluarga. Doa Allah Bapa terus mengetuai keluarga kita supaya mengenali kebenaran. Doa bimbingan Allah membinakan hubungan kasih dalam ahli keluarga mengerti kasih sejati. Doa setiap kami dilimpahi kasih Allah, mengambil inisiatif mengasihi orang lain melalui bahasa kasih (hadiah, kata-kata mendorong, perkhidmatan, masa berkualiti dan fizikal sentuhan).

B. Doa untuk Gereja:

1. Doa untuk pelayanan khidmat masyarakat gereja. Doa agar Tuhan kurniakan kasih dan sumber yang mencukupi kepada gereja untuk melaksanakan kerja-kerja ini. Doa Tuhan menginspirasi gereja, berani dan sanggup melayani masyarakat dengan kuasa Roh Kudus, menghiburkan, memperhatikan, membantu mereka yang dalam kekurangan.
2. Doa untuk kerja penginjilan gereja. Doa Tuhan membangkit dan memimpin gereja agar sanggup menginjil, taat setia memberitakan Kristus, memenangi jiwa-jiwa yang sesat untuk Tuhan. Doa agar gereja terus mengaji dan memahami Alkitab, bersedia dilengkapi, melalui kursus-kursus yang siap sedia ada, mengkhabarkan injil dengan kesaksian diri sendiri, mempengaruhi orang ramai dan memperluaskan kerajaan Kristus.

C. Doa untuk Negara:

1. Sekeluarga seramai 10 orang yang berkelah di Jeram Air Putih dihanyutkan oleh tragedi kepala air di Daerah Kemaman, Negeri Terengganu, melibatkan 8 maut dan 2 hilang. Semoga Tuhan menghibur dan menguatkan hati yang sedih keluarga mangsa. Doa Tuhan memberi cuaca yang sesuai untuk pasukan berkaitan menjalankan kerja-kerja mencari dan menyelamatkan. Semoga Tuhan menggunakan kejadian ini untuk berwaspada kepada pihak berkuasa dan majlis tempatan untuk memasang papan tanda amaran, menyebarkan kesedaran dan menasihati penduduk tempatan untuk mengelakkan perkelahan di tepi sungai selepas hujan untuk melindungi keselamatan mereka sendiri.  
<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2023/07/1121730/tujuh-mayat-mangsa-kepala-air-ditemui>  
<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2023/07/1122452/usaha-kesan-baki-dua-mangsa-tragedi-kepala-air-diteruskan>
2. Syukur kepada kasih sayang Tuhan dengan melalui kerajaan mengeluarkan 4,000 lesen memandu komersial(PSV) secara percuma untuk mengurangkan beban rakyat golongan B40 dan juga meringankan masalah kekurangan pemandu bus industri bas. Doa Tuhan terus memberikan kasih sayang, kemampuan, pandangan jauh kepada kerajaan, dan kesanggupan mendengar suara rakyat supaya membantu rakyat

dalam pelbagai cara dan mengeluarkan insentif yang memberi manfaat kepada rakyat dan negara.

<https://www.sinarharian.com.my/article/266303/berita/nasional/kerajaan-tawar-4000-lesen-psv-percuma-kepada-b40>

D. Doa untuk Dunia:

1. Seorang remaja ditembak mati oleh polis di bandar Nanterre, Perancis dan mencetuskan rusuhan di bandar-bandar utama Perancis. Doa Tuhan memberi pengampunan dan keamanan kepada rakyat Perancis untuk menarik diri daripada rusuhan, memberi tuntutan dengan cara yang aman, dan percaya pihak penguatkuasaan undang-undang dapat menyiasat, mengetahui kebenaran dan menegakkan keadilan. Doa Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada kerajaan untuk mengkaji secara menyeluruh julat tentang penggunaan skop senjata api oleh polis untuk mengelakkan polis daripada menembak secara sembarangan.  
<https://www.bharian.com.my/dunia/eropah/2023/06/1120575/rusuhan-di-perancis-40000-anggota-polis-digerakkan-ke-seluruh-negara>
2. Israel melancarkan serangan ketenteraan besar-besaran ke atas kawasan Jenin di utara Tebing Barat atas alasan "membanteras keganasan". Doa Tuhan mengasihi kira-kira 14,000 orang awam di kawasan pelarian Jenin, agar pemindahan mereka ditempatkan dengan sewajarnya di kawasan selamat oleh pihak berkuasa dan dapat mengelakkan konflik tentera. Doa Tuhan memberikan keamanan kepada kedua-dua kerajaan sudi berbincang secara bersemuka bagi meneruskan penyelarasan keselamatan antara kedua-dua pihak bagi menjamin keselamatan rakyat.  
<https://www.sinarharian.com.my/article/266295/global/israel-lancar-serangan-udara-di-tebing-barat>